
BILI SMO V KS MALČI BELIČ

Protiprašna zaščita za Zavetiško
Če bo vse prav, bo Zavetiška ulica že ob koncu

maja ali v prvih dneh junija dobila protiprašno
zaščito, s čimer bo - upajo na KS - zadoščeno
stanovalcem, ki živijo ob njej in ki vse glasneje
negodujejo, češ da nihče prav nič ne stori za to
cesto. V istem »paketu« se je znašla tudi Merčni-
kova ulica, za katero bodo sredstva prav tako
črpali iz nadomestila za uporabo stavbnega zem-
ljišča za odpravo komunalnega deficita. V priori-
teti komunalnih programov KS Malči Belič pa je
že kar nekaj let tudi Velebitska ulica (dolga kakih
sto metrov). Na krajevni skupnosti se trudijo, da
bi ulica prišla v občinski razvojni komunalni pro-
gram še za leto 1994.

K odlašanju ureditve Zavetiške je precej prispe-
val tudi zazidalni načrt VS2/10, po katerem naj bi
na mestu zdajšnje Zavetiške (ali vsaj zelo blizu)

zgradili povsem novo cesto, ki naj bi povezala
Koprsko ulico s Tržaško. Za novo cesto bodo na
Gradaščici posebej zgradili nov most, cesta bo
seveda opremljena tudi s pločniki, nanovo pa bo
treba urediti tudi križišče med Gregorinovo in
Tržaško. Seveda pa do realizacije tega načrta
najbrž še ne bo prišlo tako kmalu. 4

Na Mencingerjevi ulici bodo letos potegnili as-*"
falt le do novega mladinskega doma Malči Belič,
kjer poteka meja med KS Kolezijo in KS Malči
Belič. Na strani slednje bo cesta letos najbrž še
brez asfalta.

Na KS Malči Belič bodo, kot pravijo, vsekakor
zadovoljni, če bodo uspeli letos urediti vsaj (že
omenjene) ceste, ki so na vrhu njihove prioritete.
Potem bo vso komunalno infrastmkturo itak
prevzela nova mestna občina. B. V.


